
GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNEHAVE 

 

Referat fra ekstraordinært møde 26. oktober 2011 hos Inger Lise 
 
Tilstede: Connie, Poul-Erik, Peter, Thor, Sten, Rene, Allan og Inger Lise 
 
 
Det eneste emne var vejene. 
 
Vejene synker specielt ved brønde, dette skal laves ellers kommer der vand ned. 
 
Allan har gentagne gange skrevet og bedt om møde, så vi kunne få afsluttet sagen, og få 
lavet de 4 steder/mangler som er. Dette har ikke været muligt, hvorfor vi heller ikke betaler 
den rentenota som er fremsendt på grund af manglende nedskrivning. 
 
Allan vil sørge for et afsluttende vejsyn med KBF – Poul-Erik og Rene deltager heri. 
 
Vi ønsker at de laver manglerne, og så derefter nedskriver vi garantien, og så er de ude af 
verdenen. (Forsejle revner og udbedre lunker) 
 
Alternativt sørger vi selv for at få manglerne lavet og de betaler en bod. 
 
Der skal slidlag på nu, og Rene indhenter tilbud fra 3 firmaer – iblandt 
 
Colas, NCC, Munck, Lemminkaien eller Arkil. 
 
Hvis ikke vil får KBF til at lave manglerne, skal det gøres samtidig med slidlaget, og en pris 
herfor vil være 
 
Slidlag ca. 250.000 
Udbedring af revner ca. 15.000 (beløbet bliver taget af vejveligeholdelsen). 
 
Vi har pengene på vejkontoen til april 2012. (det bliver taget op på generalforsamlingen i 
12) 
 
Inger Lise skriver ud til samtlige grundejere omkring rensning af rende- og kantsten, da 
ukrudt her giver revner og vand kan så løbe ned og ødelægge asfalten. 
 
Poul-Erik havde Nabohjælp-skilte med, som vedlægges brevet til alle grundejere, og skal 
sættes på postkassen.  (IL omdeler) Mogens Hansen fra politiet vil komme og fortælle 
mere herom på vores generalforsamling. 
 
Ny i HA 19 overtager huset pr. 1.11.11 (Maria N. Nielsen og George A. Nicolakis) 
 
Rene’s mailadresse     rgl@mail.dk 
Stens rigtig mailadr.   stenhansen@hotmail.dk 
 
 
 


